
Mødereferat ordinær generalforsamling af 24-04-2022 

Mødereferat 

Tema: G/F Skoleparken, Ordinær generalforsamling 

Dato og sted: 24. april 2022 kl. 9:30, Kratbjergskolen, afd. Ravnsholt i kantinen 

Referent: Astrid Sundland, $14 

Tilstede: 
  

181 |B3 |B5 |B7 |B9 |S1 |S8 [si2]/s14|S15|S21 [S22 |S24 | S25 | S26 | $27 | $32 | $37 | 
  

Fuldmagter: 

Fordeles: Hjemmeside: www.gf-skoleparken.dk 
  

Dagsorden i h.t. indkaldelsen: 

Valg af dirigent 

Formandens beretning 

Forelæggelse af regnskab til godkendelse 

Forelæggelse af budget og fastsættelse af kontingent 

Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Valg af revisor og revisorsuppleant 

Indkomne forslag 

Eventuelt — andre forhold til drøftelse Ø
N
S
M
B
Ø
N
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1. Valg af dirigent 
Erik Jørgensen, S22 foreslået og godkendt. 

Lovlig indkaldt generalforsamling? — ok (lagt i postkasse rettidigt) 

2. Formandens beretning 
Det henvises til formandens eget dokument, som ligger på hjemmesiden (link i hjemmesidens referat over- 

sigt!). 

Side 1 af 3



Mødereferat ordinær generalforsamling af 24-04-2022 

3. Forelæggelse af regnskab 
Kasserer Jørgen Nielsen, BY9 gennemgik det i indkaldelsen fremlagte regnskab for 2021. Spørgsmål blev af- 

klaret. Regnskabet blev godkendt af de fremmødte (link på hjemmesiden/Forening under økonomil!). 

4. Forelæggelse af budget 
Kasserer fremlagde ligeledes det af bestyrelsen fremlagte budget for 2022 med bemærkninger om grundla- 

get for beløbsmæssige ændringer i f.h.t. tidligere år. Der er budgetteret med et underskud på kr. 10.200. 

Spørgsmål til det fremlagte blev afklaret. Budgettet kunne godkendes og det foreslåede kontingent blev 

således godkendt. Herefter vil indestående udgøre kr. 813 pr. medlem til uforudsete udgifter. 

Kontingentet forbliver på uændret beløb kr. 900 pr. medlem og bliver opkrævet i år pr. 1. juni 2022. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
Den siddende bestyrelse - Bo (B7), Astrid (S14), Erik (S22) og Jørgen (B9) - var alle på valg. Bestyrelsen blev 

genvalgt. Cecilie (S12) blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem. 

Ingen suppleanter blev indvalgt. 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Birgit (S24) blev valgt som ny revisor. Claus (B15) blev valgt til revisorsuppleant (accepteret). 

7. Indkomne forslag 
Ingen forslag var modtaget fra medlemmer. 

8. Eventuelt -andre forhold til drøftelse 

Facebookgruppe 

Dagligdag, diskussioner etc. Morten (S15) opretter en lukket gruppe. 

Mailliste 

Er opdateret af WEB-master 

Andre arrangementer 

Kom gerne med forslag og initiativ, evt. pa Facebook. 

Fellesarealer, Søageren (søområdet og fælles stier) 

Jens (B1) undersøger, om vi kan få svar fra kommunen vedr. tinglysning. Hvis dette ikke fører til noget, kan 

næste skridt være at involvere en advokat. I tilfælde indkaldes der til ekstraordinær generalforsamling. 

Fjernvarme 

GF Brislingevej har henvendt sig til Farum Fjernvarme for at få information og har spurgt om vi vil være med 

til at modtage informationer. Det siger vi ja til. 
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Container 

Spørgsmål kom op om den kan stå længer end fredag til søndag. Og evt. kigge på fordelingen over sæso- 

nen. Færre gange i starten og hyppigere i slutningen gik forespørgsel ud på. Evt. en container på både Sol- 

bærvej og Brombærvej i højsæson. 

Nyhedsbrev 

De bliver læst og værdsat. 

Snerydning 

Kommer saltningen for tit? Det vurderes. 

Solbærvej, den 22. august 2022 

Ed. ths 
(7 G 

Erik Jørgensen S22, dirigent 
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